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§ 29 
Svar på remiss - Motion om behovet av ett helhetsgrepp 
kring stadens reklamvitriner, KS 2024/335  
BRO 2024/225 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en motion av Dennis Wedin (M) lyfts behovet av ett helhetsgrepp 
kring hur staden ska arbeta med tillstånd för reklamvitriner. 
Motionären ställer sig negativ till de koncessionsupphandlingar som 
gjorts för lånecyklar och offentliga toaletter och att de företag som 
tillhandahåller dessa tjänster tillåtits annonsera på stadens 
reklamvitriner. 
 
Stadsdelsförvaltningen ansvarar inte för tillstånds- och 
tilldelningsprocessen för stadens reklamvitriner. De för processen 
involverade parterna kan bäst svara för hur processen bör utformas. 
Vidare kan inte stadsdelsförvaltningen uttala sig om trafiknämndens 
upphandlingskompetens. 
 
Förvaltningen ser det som positivt att staden har möjlighet att i stor 
utsträckning nyttja stadsinformationstavlorna för att nå ut med 
samhällsinformation. 
 
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordförande Johan Heinonen m.fl. (S), Rose-Marie Rooth (V), 
Svante Thorell (MP), Johan Duvdahl (C), Stefan Ennerfelt (L) och 
Findel Madison (SD) föreslår (se beslutet). 
 
2) Mattias Keresztesi m.fl. (M) föreslår att nämnden tillstyrker 
motionen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
 
Reservation 
Mattias Keresztesi m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
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